照片回顧 PHOTOS RECOLLECTION

2022-06-02



監管局舉辦了《技能提升配對資助計劃》 課程一「以智能電話製作樓盤影片」的面 授講座。

The EAA holds a face-to-face seminar of" Government Matching Grant Scheme" Skills Upgrading Courses – "Video Production for Estate Agency Trade Using Smartphone".

2022-06-09

監管局以視像會議形式與業界主要代表舉行聯絡 會議。除了提醒業界有關處理分間單位租賃的執 業通告外,監管局也和業界分享近期常見的違規 事項及介紹局方最近就購買境外物業的議題所作 出的消費者教育。

The EAA holds a liaison meeting with major trade representatives through video conferencing. In addition to reminding the trade of the Practice Circular on handling the tenancy of subdivided units, the EAA also shares with the trade the recent malpractice of estate agents and introduce the latest consumer education efforts on the purchasing properties situated outside Hong Kong.



照片回顧 PHOTOS RECOLLECTION



8/2011

監管局管理層出席於澳門舉行的「2011年京 港澳房地產法律論壇」。

The EAA management attends the "Beijing, Hong Kong and Macau Real Estate Law Forum 2011" held in Macau.

11/2012

監管局成立十五周年慶祝酒會。

The EAA's 15th Anniversary Cocktail Reception.



15 展

7/2014

監管局接待由法律基金有限公司組織 的內地與香港法律學生交流團,向學 生介紹監管局的規管工作。

The EAA receives a delegation of the Mainland and Hong Kong law student exchange organised by the Legal Education Fund Limited and introduces to them the EAA's regulatory work.